



TÜVRheinland®

DIN CERTCO

Genau. Richtig.

申请表

申请 FSC®和/或 PEFC™ 产销监管链证书

APPLICATION

for obtaining the FSC and/or PEFC-CoC-certificate

DIN CERTCO Gesellschaft für
Konformitätsbewertung mbH
Alboinstraße 56
D-12103 Berlin

- 首次认证
First Certificate
- 更新/重新认证
Renewal/re-certification
- 扩项/变更
Extension/alteration

Bisherige Registernummer Previous registration number
(bei Anträgen auf Verlängerung, Erweiterung/Änderung, when applying for renewal, extension/
alteration)

特此申请 (如适用请打勾) We herewith apply (please tick if applicable):

证书语言 Certificate languages

英语 (默认), English (mandatory)

法语, French

德语, German

其他, others _____

证书打印 certificate printing

电子版(默认), as digital version

申请公司名称

Applicant

路名

Street

邮政信箱

PO Box

邮政编码/城市

Postal Code/City

国家

Country

电话

Telephone

传真

Telefax

电子邮箱

E-mail

网站

Website

增值税号码

VAT-No.

联系人

Contact person

电话

Telephone

电子邮箱

E-mail

邮寄地址

Delivery address

街道

Street

邮政编码/城市

Postal Code/City

国家

Country

发票邮寄地址

Invoice address

路名

Street

邮政编码/城市

Postal Code/City

国家

Country

DIN CERTCO • Alboinstraße 56 • D-12103 Berlin

Tel: +49 30 7562-1131 • Fax: +49 30 7562-1141 • E-Mail: info@dincertco.de • www.dincertco.de

是否有咨询协助开发或维护必要的质量管理体系?

Does a consultant assist in development or maintenance of the necessary quality management system?

是, yes

否, no

如是, 请填写其名称

Please register the name.

过去 5 年是否有 FSC 或其他森林认证体系的认证或申请, 如有, 请提供附加资料 (如注册编号, 森林认证体系)

如是, 请添加时间、注册号、认证方案以及认证机构信息。

Has there been any previous certification or application for certification with FSC and/or any other forestry certification scheme in the past 5 years. If yes, please provide additional information (e.g. registration number, forest certification system).

If yes, please add information to time, registration number, certification scheme and certification body.

Ja, yes

Nein, no

申请认证范围:

Applied scope of certification:

公司简介:

Company description:

适用标准:

Applicable standards:

FSC COC

- FSC-STD-40-004 (CoC)**
产销监管链认证
Chain of Custody Certification
- FSC-STD-40-003 (Multisite)**
多场所产销监管链认证
Chain of Custody Certification of Multiple Sites
- FSC-STD-40-005 (Controlled Wood)**
FSC®受控木材采购要求
Requirements for Sourcing FSC® Controlled Wood
- FSC-STD-40-007 (Recycling)**
适用于 FSC 产品组或 FSC 项目认证采购回收材料的标准
Sourcing reclaimed material for use in FSC Product Groups or FSC Certified Projects
- FSC-STD-50-001 (Trademark)**
证书持有者使用 FSC®商标的要求
Requirements for use of the FSC® trademarks by certificate holders

PEFC COC

- PEFC ST 2002**
林产品产销监管链—要求
Chain of Custody of Forest and Tree Based Products – Requirements
- PEFC ST 2001**
PEFC 标识使用原则 – 要求
PEFC Trademarks Rules – Requirements
- 产品上使用计划
On-product usage is planned
- 产品外使用计划
Off-product usage is planned
- PEFC D 2002-1**
PEFC 区域标签使用指南

适用的控制方法:

Applicable Controll Method:

	FSC COC (参考 FSC-STD-40-004 第 9 到 11 章) (refer to FSC-STD-40-004 chapter 9 to 11)		PEFC COC (参考 PEFC ST 2002 第六章) (Refer to PEFC STD 2002 chapter 6)
<input type="checkbox"/>	转换体系 Transfer System	<input type="checkbox"/>	物理分离方法 Physical separation method
<input type="checkbox"/>	信用体系 Credit System	<input type="checkbox"/>	百分比方法 Percentage Method
<input type="checkbox"/>	百分比体系 Percentage Method	<input type="checkbox"/>	信用方法 Credit Method

申请的产品类型 (根据 FSC-STD-40-004a 和/或 PEFC 证书报告): Applied product types (according to FSC-STD-40-004a and/or PEFC certificate reporting from):

产品类型 Product Type	树种 Species

- 关于认证适用范围的详细信息，请提供单独的文件
 further details on the applied scope of certification are provided in a separate document

如果证书涵盖了一个以上的现场:

Once more than one site shall be covered by the certificate:

制造商/场所

Manufacturer/site

路名

Street

邮政编码/城市

Postal Code/City

国家

Country

该场所的活动

Activity of site

制造商/场所

Manufacturer/site

路名

Street

邮政编码/城市

Postal Code/City

国家

Country

该场所的活动

Activity of site

- 上述资料请提供单独的文件
 The above mentioned information are given in a separate document

申请 PEFC COC 认证附有以下文件:

- 文件化 CoC 程序 Documented CoC procedures

我们接受来自 DIN CERTCO _____ 的报价或 DIN CERTCO 各自的费用明细表分别为有效版本。
We accept the quotation of DIN CERTCO from _____ or the respective schedule of fees of DIN CERTCO in the respectively valid version.

我们已收到以下文件，并毫无保留地确认其当前版本：
We received the following documents and we acknowledge these without reservation in their current version:

- 相应的认证方案
the respective certification scheme – [FSC](#) / [PEFC](#)
- 相应的费用计划
the respective schedule of fees
- [DIN CERTCO 标准收费单位](#)
[Standard Fee Unit of DIN CERTCO](#)
- [DIN CERTCO 的一般条款和条件](#)
[the general terms and conditions of DIN CERTCO](#)
- [DIN CERTCO 的测试、注册和认证规则](#)
[Testing-, Registration- and Certification Regulations DIN CERTCO](#)

所有个人资料均按第 6 条（一般资料保护规例）的规定程序自动存储及处理。任何时候都可以撤销将这些数据用于广告或市场及舆论研究的权利。

All personal data is saved and processed in automated procedures according to Art. 6 GDPR (General Data Protection Regulation). The right to use this data for the purpose of advertising or market and opinion research can be revoked at any time.

按照一般条款和条件，DIN CERTCO 有权对要求的服务要求合理的预付款。
Pursuant to the General Terms and Conditions, DIN CERTCO reserves the right to request a reasonable payment in advance for the requested service.

我们同意在 PEFC 和/或 FSC® 和 DIN CERTCO 的互联网注册中公布认证范围和有效期以及我们的全部联系数据。

We are in agreement with the publication of the scope of certification and terms of validity as well as our full contact data in the Internet register of PEFC and/or FSC® and DIN CERTCO.

特殊情况 FSC®:
Special case FSC®:

我们有义务遵守 FSC 认证计划的 FSC-STD-20-001 标准的第十章—客户的义务的要求。
We obligate ourselves to conform with the requirements mentioned in chapter 10 – Obligations of customers according to FSC-STD-20-001 of the certification scheme FSC CoC.

特殊情况 PEFC:
Special case PEFC:

我们同意 DIN CERTCO 提供给 PEFC 理事会或 PEFC 国家管理机构关于我们认证的信息。这包括证书和证书报告中给出的信息、证书状态的信息，或根据要求，一份审核报告副本以及来自审核的相关证据。

We agree that DIN CERTCO provides information about our certification to the PEFC Council or the PEFC National Governing Body. This includes the information given in the certificate and the certificate reporting form, information on the status of the certificate or, on request, a copy of the audit report as well as related evidences from the audit.

在达成协议后，我们将授权审核员，并在必要时允许 DakKS 代表进入我们的相关地点和区域，并在其认为必要时，向其提供相关信息。

Following agreement, we will grant the auditor and, if necessary the representative of DAkkS access to our relevant location(s), areas(s) and give him, as far as he considers necessary, the relevant information.

地点/日期
Place/Date

公司印章/签名
Company stamp/legally binding signature